
 

ACTA 4ª REUNIÓN DEL GRUPO MOTOR 

22 de diciembre de 2016 

Hora: 18:00 a 19:00 

Lugar: Centro Municipal de Juventud Orriols. Carrer de Santiago Rusiñol, 3. Orriols 

 

ASISTENTES 

Clara Ferrer, Andrea Ariza, Boro Soriano, Mª Carmen Tarín, Manuel Fabado, Victoria. 

 

DESARROLLO DEL ORDEN DEL DIA  

 

1.- Presentación de los miembros asistentes  

Hay una persona nueva entre los asistentes por lo que nos presentamos todos y hacemos una                

breve introducción del proyecto.  

 

2.- Trabajo del equipo técnico durante los últimos meses  

Se informa de las tareas que se están desarrollando dentro del equipo técnico 

- Desarrollo de las propuestas a nivel técnico 

Estamos valorando viabilidad técnica y económica en base a los beneficios que aporta. 

- Mediación con la OAM (Organismo Autónomo de Parques y Jardines): director,           

encargado, capataz y jardineros. 

Hemos hablado con el responsable y jefe directivo de la OAM, organismo que gestiona el               

parque. Victor tuvo una conversación larga y este habló del deseo de destinar una partida               

para el parque y implantar cambios importantes gradualmente. Quedamos con él para            

mostrarle las propuestas desarrolladas a nivel técnico y concretar otros aspectos para la vuelta              

de las fiestas.  

Mientras que con el responsable de gestionar el parque, quien vino a la comisión, le               

mostramos las propuestas y nos comentó su punto de vista, consideraciones, acuerdos y             

desacuerdos con algunas propuestas. Por ejemplo la zona de bar no tuvo mala acogida. Al               

respecto, los vecinos piensan que se utiliza como almacén de otros parques. Se propone              

como alternativa que se almacene o bien en la piscina o bien en otro lugar y que se traiga el                    

material aquí para no tener que ampliar las construcciones en el parque. 

Con los jardineros, tenemos un contacto fluido, vamos al parque continuamente y nos             

explican con detalle problemas en el trabajo del parque y posibles soluciones, nos han              

facilitado toda la información de la que disponen. 

 

- Plan de implementación/gestión 



 

Estamos dando tiempos de ejecución y priorización de las acciones, por ejemplo teniendo en              

cuenta cuáles desencadenarían otras o las épocas de plantación, etc. Así como            

condicionantes y recomendaciones para su ejecución. Tenemos en cuenta las prioridades           

que transmitieron los vecinos. Además, se está realizando teniendo en cuenta los medios de              

los que dispone la OAM. En este sentido el servicio técnico de jardinería está colaborando               

mucho. 

 

- Actividades con los niños 

Durante el pasado mes de octubre, algunos días de noviembre y finalmente en diciembre              

terminamos con infantil, tuvimos la suerte de hacer algunas actividades relacionadas con la             

educación ambiental con los escolares del CEIP Miguel Hernández (con primaria e infantil).             

Conocimos los nombres de los árboles, pescando las plantas, hicimos algún mandala o marco              

de fotos con hojas del parque y plantamos algún arbusto.  

 

Para el proyecto ha sido todo un desborde del proceso que además, ha hecho de efecto                

llamada para los talleres. Algo muy positivo que hay que reflexionar con vistas a establecer el                

protocolo a seguir si el proyecto se replicara en el resto de parques.Desde el grupo motor                

también se opina que ha sido muy positivo por el hecho de educar desde la infancia en la                  

participación. 

 

3.- Relación con la OAM y la regidoria de Parques y Jardines  

- Intento de comunicación con la Regidoria 

Tras varios intentos más desde la última vez que nos reunimos, hemos decidido desistir puesto               

que con el servicio técnico sí que estamos en contacto. Boro nos cuenta que se reunió con                 

Pilar Soriano, la Concejala de Parques y Jardines, por temas ajenos y le habló de Capgirant.                

Ella no sabía nada. Parece oportuna la decisión del equipo técnico, más teniendo en cuenta               

que la OAM gestiona su propio presupuesto. 

- Relación con la OAM:  

Se expone el informe ambiental que se entregó a la OAM a final de verano para justificar la                  

necesidad de solicitar presupuesto para la mejora del parque. Además, se informa de la              

próxima reunión que tendrá lugar a final de enero para exponer las propuestas. Se intentará               

que sea en el barrio y que se plantee como una comisión de seguimiento pero si no es posible                   

y se nos invita a las dependencias de la OAM, algunos vecinos se ofrecen voluntarios para                

asistir como representantes del grupo motor. 

 

4.- Exposición de los objetivos y el proceder de la Comisión de Seguimiento de enero  



 

El fin de volver a convocar una Comisión de Seguimiento es tener informado a sus miembros                

de la marcha y desarrollo del proceso de participación. Puesto que estamos al final de la fase                 

de desarrollo de la propuesta se considera necesario. Pretende ser un lugar de encuentro y de                

acuerdos básicos entre los diferentes actores involucrados.  

 

En teoría la idea es que la Comisión de Seguimiento sea esa reunión donde esté el director de                  

la OAM. O al menos lo intentaremos. Queremos transmitir a parte de la propuesta técnica de                

mejora, la importancia de la continua acción pedagógica ambiental y la necesidad de             

involucrar a los ciudadanos en la gobernanza de los parques. En este sentido se reitera entre                

los asistentes la necesidad de crear un AULA NATURA.  

 

5.- Propuesta de actuación: cuestiones de diseño colaborativo 

Disponemos de un plano para zonificar las cuestiones que quedan en el aire y algunos que                

aportan información para decidir coherentemente: 

 

1.- Prado 

¿Dónde se considera más oportuno colocar prado? Si recordáis proponíamos dejar algunos            

parterres con prado, tipo mediterráneo (amapola, violas y otras herbáceas) y que se pudiera              

acceder para su uso. Tendremos que tener en cuenta que si se usa continuamente no podrá                

existir nunca un espacio con herbáceas porque se pisoteará y desaparecerá. Se puede             

experimentar y en el caso de que no funcione, hacerlo menos accesible.  

 

  > Aportaciones grupo motor: 

- El prado, como será una zona de experimentación y que al principio puede parecer              

“dejadez”, seria mejor colocarla en un sitio poco concurrido, como es la esquina de la               

rosaleda, justo detrás del ficus, un par de parterres. Y además quitar el seto en estas                

zonas. 

- Importante que exista señalética, como “espacio de experimentación”. 

 

2.- Juegos infantiles 

Se propone diseñar una serie de recorridos por el jardín donde se incorporen elementos para el                

aprendizaje, el descubrimiento y el contacto directo con la naturaleza. 

Estos recorridos se caracterizan por la incorporación de troncos y grupos de troncos con              

diferentes alturas, distribuciones y diámetras para flexibilizar el uso: saltar de uno a otro, subir y                

bajar, saltar pero también sentarse en grupo y observar o escuchar la naturaleza de alrededor.               

La cuestión es hasta dónde se considera oportuno extender el espacio de juego teniendo en               

cuenta el carácter de este espacio y su uso diario.  



 

Por otro lado está el tema de la sombra, se considera oportuna introducir en la zona actual. 

 

  > Aportaciones grupo motor: 

- El parque de Orriols es diferente al parque Cirquense, en él se busca la comodidad               

cotidiana del día a día, mientras que el otro es un parque de” pasar el fin de semana”.                  

Se prefiere concentrar la zona de juegos en vez de que sea todo el parque, pero                

cambiar el tipo de juego. Podría ser un circuito, pero delimitado en el cuadrante              

donde están porque así los abuelos, por ejemplo, pueden sentarse mientras están            

atentos de los más pequeños. 

- Sombras: una idea de Mª Carmen, en un proyecto del barrio hay unas estructuras              

metálicas que dan sombra y son bonitas (nos puede pasar fotos). 

 

3.- Petanca  

Se ha barajado durante el proyecto pero nunca acabamos de definir algo concreto. Se está               

eliminando de muchos parques porque no se utiliza. ¿Hay suficientes espacios en el barrio              

para ello? ¿Son adecuados?  

 

  > Aportaciones grupo motor:  

- En el barrio sí que hay asociaciones que organizan jugadas de petanca, puntuales. Y              

hay varios campos que no se usan mucho por lo que teniendo en cuenta el espacio                

del que disponemos a priori quedaría descartado, aunque sería interesante trabajar la            

visión de la gente mayor.  

 

4.- Solución zona canina 

Se ha hablado en todos los talleres del conflicto con los animales y de qué soluciones                

podemos aportar, aunque nunca se ha llegado a consensuar una. Desde la OAM se baraja la                

ampliación del pipican, en algunos espacios de participación ha surgido la propuesta de             

delimitar una zona dentro del parque para soltar a los perros. Es algo que vamos a trabajar                 

con los usuarios del parque que tienen mascota canina pero brevemente queremos retomar             

el debate.  

 

  > Aportaciones grupo motor: 

- Mejor mantener esa zona que pasarla al parque, se vallaría una zona y lo más               

probable es que siguiera sin usarse y hubiera perros sueltos. Lo que falta es mayor               

educación y sanción, vigilancia. Se transmite que igualmente, se harán entrevistas           

personales a los usuarios con perros del parque para saber cuales son las causas de la                

situación actual y entender mejor el conflicto existente. 



 

 

5.- Bancos 

Durante los talleres se habló de la opción de mobiliario semi-móvil porque móvil no se veía                

oportuno. Creemos que cualquier cosa semi-móvil, puede ser muy aparatosa y costosa (algo             

giratorio y fijo) o no es nada agradable (lo de las cadenas solo hace que decir, "si no estuviera                   

yo aquí me robarias eh?" que es un mensaje bastante feo..) Existen ejemplos reales, de               

parques públicos con sillas públicas robustas (de hierro para que no se las lleve el viento y                 

resistan los fenómenos meteorológicos) en París por ejemplo. Pero es que además, éstas, en un               

momento dado se pueden apilar y guardar, o se pueden concentrar para crear un espacio               

de multitud... Es algo infinitamente más flexible, barato, y socializador.  

Además, en la última conversación con el director nos comentó que podría estudiarse el              

hecho de contratar a un guarda-conserje (que este fuese del vecino del barrio), y de esta                

manera las sillas quedarían más vigiladas. Otra opción sería que las sillas estuvieran guardadas              

en almacén y si se desea utilizarlas se dan tus datos y se devuelven al finalizar tu uso, de                   

manera que hay una persona encargada y se ahorran muchos problemas. 

 

  > Aportaciones grupo motor: 

- Se sigue manteniendo la idea de colocar algunos bancos enfrentados y se habla de              

sillas con posibilidad giratoria (de París). Los enfrentados se podrían colocar en la             

rosaleda. 

- No parece haber un no claro con las sillas metálicas. 

 

6. Ampliación de zonas verdes y creación nuevos caminos. 

Hablando con los jardineros y el responsable de la OAM, nos comentaron que el sistema de                

riego presenta problemas importantes en cuanto a que se instalaron tubos de goma más finos               

para ahorrar coste y en la actualidad muchos de estos están doblados debido a las raíces de                 

los árboles y en mal funcionamiento. Es por ello, que se desea por parte de la OAM modificar                  

al menos una parte de estos tubos. De manera que en dicho caso, habría que levantar el                 

suelo. Por ello habíamos pensado y hablado en otras reuniones, de la posibilidad de juntar               

parterres para hacerlos más amplios y hacer otro tipo de caminos. 

Qué os parecería? Unos caminos más sinuosos, menos estrechos, y hacer menos cuadriculado             

el parque, más orgànico. Tipo los del jardín de Benicalap. 

Por eso sería importante ver un poco qué caminos son los más frecuentados y los menos. 

Por ejemplo el área perimetral se mantendría, en la actualidad es un runing. 

La cruz que divide las zonas tb son zonas de paso. Algún otro camino? 

 

  > Aportaciones grupo motor: 



 

- Se considera que la ampliación de zonas ajardinadas debería ser en la zona botànica,              

con nuevos recorridos, más sinuosos, etc. Tiene buena acogida, se habla de hacer             

recorridos de aventura en la zona botànica, unas sendas de aspecto más montañero y              

con algún banco intercalado para las parejas. 

- Las avenidas anchas en cruz, gustan a algunos. 

- Los recorridos que se propone mantener son la cruz y la rosaleda, y rehacer recorridos               

en la botànica. 

 

6.- Próximos acontecimientos 

Probablemente la próxima comisión de seguimiento se plantee para final de enero aunque             

quedamos a la espera de la comunicación con la OAM.  

La presentación definitiva del proyecto se quiere enfocar como una jornada en el parque.              

Probablemente marzo-abril será un buen mes. Estamos barajando la posibilidad de hacer unas             

jornadas de plantación y alguna exhibición de poda en altura. 

 

7.- Turno de palabras - Evaluación continua 

No existen más aportaciones 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

ACTA 4ª REUNIÓ DEL GRUP MOTOR 

22 de desembre de 2016 

Hora: 18:00 a 19:00 

Lloc: Centre Municipal de Joventud Orriols. Carrer de Santiago Rusiñol, 3, Orriols 

 

ASSISTENTS 

Clara Ferrer, Andrea Ariza, Boro Soriano, Mª Carmen Tarín, Manuel Fabado, Victoria. 

 

DESENVOLUPAMENT DE L'ORDRE DEL DIA  

 

1.- Presentació dels membres assistents  

Hi ha una persona nova entre els assistents pel que ens presentem tots i fem una breu                 

introducció del projecte.  

 

2.- Treball de l'equip tècnic durant els últims mesos  

S'informa de les tasques que s'estan desenvolupant dins de l'equip tècnic 

 

- Desenvolupament de les propostes a nivell tècnic 

Estem valorant la viabilitat tècnica i econòmica en base als beneficis que aporta l’acció. 

 

- Mediació amb la OAM (Organisme Autònom de Parcs i Jardins): director, encarregat,             

capatàs i jardiners. 

Hem parlat amb el responsable i cap directiu de l’OAM, organisme que gestiona el parc.               

Victor va tenir una conversa llarga amb ell i li va parlar del desig de destinar una partida per al                    

parc i implantar canvis importants gradualment. Quedem amb ell per a mostrar-li les propostes              

desenvolupades a nivell tècnic i concretar altres aspectes quan s’acaben les festes.  

Al responsable de gestionar el parc, qui va vindre a la comissió, li vam mostrar les propostes i                  

ens va comentar el seu punt de vista, consideracions, acords i desacords amb algunes              

propostes. Per exemple la zona de bar no va tindre mal acolliment. Sobre aquest tema, els                

veïns pensen que s'utilitza com a magatzem d'altres parcs. Es proposa com a alternativa que               

es deixe o bé en la piscina o bé en un altre lloc i que es porte el material ací per no haver                       

d'ampliar les construccions en el parc. 

Amb els jardiners, tenim un contacte fluid, anem al parc contínuament i ens expliquen amb               

detall problemes en el treball del parc i possibles solucions, ens han facilitat tota la informació                



 

de la qual disposen. 

 

 

- Pla d'implementació/gestió 

Estem donant temps d'execució i priorització de les accions, per exemple tenint en compte              

quins desencadenarien unes altres o bé tenint en compte les èpoques de plantació, etc. Així               

com condicionants i recomanacions per a la seua execució. Tenim en compte les prioritats              

que van transmetre els veïns. A més, s'està realitzant comptant amb els mitjans que disposa               

l’OAM. En aquest sentit el servei tècnic de jardineria està col·laborant molt. 

 

- Activitats amb els xiquets 

Durant el passat mes d'octubre, alguns dies de novembre i finalment al desembre acabàrem              

amb infantil, vam tindre la sort de fer algunes activitats relacionades amb l'educació             

ambiental amb els escolars del CEIP Miguel Hernández (amb primària i infantil). Vam conèixer              

els noms dels arbres, pescant les plantes, vam fer algun mandala o marc de fotos amb fulles                 

del parc i plantarem alguna llavor d’arbust.  

 

Per al projecte ha sigut tot un desbordament del procés que a més, ha fet d'efecte crida per                  

als tallers. Ha sigut un aspecte molt positiu que cal reflexionar per establir el protocol a seguir si                  

el projecte es replicara en la resta de parcs. Des del grup motor també s'opina que ha sigut                  

molt positiu pel fet d'educar des de la infància en la participació. 

 

3.- Relació amb la OAM i la regidoria de Parcs i Jardins  

- Intent de comunicació amb la Regidoria: 

Després de diversos intents des de l'última vegada que ens reunirem, hem decidit desistir ja               

que amb el servei tècnic sí que estem en contacte. Boro ens explica que es va reunir amb Pilar                   

Soriano, la Regidora de Parcs i Jardins, per temes aliens i li va parlar de Capgirant. Ella no sabia                   

res. Sembla oportuna la decisió de l'equip tècnic, sobretot tenint en compte que la OAM               

gestiona el seu propi pressupost. 

- Relació amb la OAM:  

S'exposa l'informe ambiental que es va lliurar a l’OAM a final d'estiu per a justificar la necessitat                 

de sol·licitar pressupost per a la millora del parc. A més, s'informa de la pròxima reunió que                 

tindrà lloc a final de gener per a exposar les propostes. S'intentarà que siga en el barri i que es                    

plantege com una comissió de seguiment però si no és possible i se'ns convida a les                

dependències de la OAM, alguns veïns s'ofereixen voluntaris per a assistir com a representants              

del grup motor. 

 



 

4.- Exposició dels objectius i el procedir de la Comissió de Seguiment de gener  

L’objectiu de tornar a convocar una Comissió de Seguiment és tindre informat als seus              

membres de la marxa i desenvolupament del procés de participació, com que estem             

acabant la fase de desenvolupament de la proposta es considera necessari. Pretén ser un lloc               

de trobada i d'acords bàsics entre els diferents actors involucrats.  

 

En teoria, la idea és que la Comissió de Seguiment siga la reunió on estiga el director de la                   

OAM. O almenys ho intentarem. Volem transmetre a part de la proposta tècnica de millora, la                

importància de la contínua acció pedagògica ambiental i la necessitat d'involucrar als            

ciutadans en la gobernança dels parcs. En aquest sentit es reitera entre els assistents la               

necessitat de crear un AULA NATURA.  

 

5.- Proposta d'actuació: qüestions de disseny col·laboratiu 

Disposem d'un plànol per a zonificar les qüestions que queden en l'aire i alguns que aporten                

informació per a decidir coherentment: 

 

1.- Prat 

On es considera més oportú col·locar prat? Si recordeu proposàvem deixar alguns parterres             

amb prat, tipus mediterrani (rosella, violes i altres herbàcies) i que es poguera accedir per al                

seu ús. Haurem de tenir en compte que si s'usa contínuament no podrà existir mai un espai                 

amb herbàcies perquè es calcigarà i desapareixerà. Es pot experimentar i en el cas que no                

funcione, fer-ho menys accessible.  

 

>Aportacions del grup motor: 

El prat, com serà una zona d'experimentació i que al principi podria semblar “deixadesa”, seria               

millor col·locar-la en un lloc poc concorregut, com és la cantonada del roserar, just darrere del                

ficus, un parell de parterres. I a més llevar la tanca en aquestes zones. 

Important la existència de senyalètica, com a “espai d'experimentació”. 

 

2.- Jocs infantils 

Es proposa dissenyar una sèrie de recorreguts pel jardí on s'incorporen elements per a              

l'aprenentatge, el descobriment i el contacte directe amb la naturalesa. 

Aquests recorreguts es caracteritzen per la incorporació de troncs i grups de troncs amb              

diferents altures, distribucions i diàmetres per a flexibilitzar l'ús: saltar d'un a un altre, pujar i                

baixar, saltar però també asseure's en grup i observar o escoltar la naturalesa d'al voltant. La                

qüestió és fins a on es considera oportú estendre l'espai de joc tenint en compte el caràcter                 

d'aquest espai i el seu ús diari.  



 

D'altra banda està el tema de l'ombra, es considera oportuna introduir en la zona actual. 

 

>Aportacions del grup motor: 

El parc de Orriols és diferent al parc Cirquense, en ell es cerca la comoditat quotidiana del dia                  

a dia, mentre que l'altre és un parc de ”passar el cap de setmana”. Es prefereix concentrar la                  

zona de jocs en compte de que siga tot el parc, però canviar el tipus de joc. Podria ser un                    

circuit, però delimitat en el quadrant on esta l’àrea de jocs infantils, perquè així els avis, per                 

exemple, poden asseure's mentre estan atents dels més xicotets. 

Ombres: una idea de Mª Carmen, en un projecte del barri hi ha unes estructures metàl·liques                

que donen ombra i són boniques (ens pot passar fotos). 

 

3.- Petanca  

S'ha barrejat durant el projecte però mai acabem de definir alguna cosa concreta. S'està              

eliminant de molts parcs perquè no s'utilitza. Hi ha suficients espais en el barri per a açò? Són                  

adequats?  

 

>Aportacions del grup motor: 

En el barri sí que hi ha associacions que organitzen jugades de petanca, puntuals. I hi ha                 

diversos camps que no s'usen molt pel que, tenint en compte l'espai del que disposem, a priori                 

quedaria descartat. Encara que seria interessant treballar la visió de la gent gran.  

 

4.- Solució zona canina 

S'ha parlat en tots els tallers del conflicte amb els animals i de quines solucions podem aportar,                 

encara que mai s'ha arribat a consensuar una. Des de l’ OAM es barreja l'ampliació del                

pipican, en alguns espais de participació ha sorgit la proposta de delimitar una zona dins del                

parc per a soltar als gossos. És alguna cosa que anem a treballar amb els usuaris del parc que                   

tenen mascota canina però breument volem reprendre el debat.  

 

>Aportacions del grup motor: 

Millor mantenir aquesta zona que passar-la al parc, es barraria una zona i el més probable és                 

que seguira sense usar-se i hi haguera gossos solts. El que manca és una major educació i                 

sanció, vigilància. Es transmet que igualment, es faran entrevistes personals als usuaris amb             

gossos del parc per a saber quines són les causes de la situació actual i entendre millor el                  

conflicte existent. 

 

5.- Bancs 

Durant els tallers es va parlar de l'opció de mobiliari semi-mòbil perquè mòbil no es veia oportú.                 



 

Creiem que qualsevol cosa semi-mòbil, pot ser molt aparatosa i costosa (alguna cosa giratoria              

i fixa) o no és gens agradable (el de les cadenes solament fa que dir, "si no estiguera jo ací em                     

robaries eh?" que és un missatge bastant lleig..) Existeixen exemples reals, de parcs públics              

amb cadires públiques robustes (de ferro perquè no li les porte el vent i resistisquen els                

fenòmens meteorològics) a París per exemple. Però és que a més, aquestes, en un moment               

donat es poden apilar i guardar, o es poden concentrar per a crear un espai de multitud... És                  

alguna cosa infinitament més flexible, barata, i socialitzadora.  

A més, en l'última conversa amb el director ens va comentar que podria estudiar-se el fet de                 

contractar a un guarda-conserge (que aquest fos un veí del barri), i d'aquesta manera les               

cadires quedarien més vigilades. Una altra opció seria que les cadires estigueren guardades             

en magatzem i si es desitja utilitzar-les es donen les teues dades i es retornen en finalitzar el teu                   

ús, de manera que hi ha una persona encarregada i s'estalvien molts problemes. 

 

>Aportacions del grup motor: 

Se segueix mantenint la idea de col·locar alguns bancs enfrontats i es parla de cadires amb                

possibilitat giratòria (de París). Els enfrontats es podrien col·locar en el roserar. 

No sembla haver-hi un no clar amb les cadires metàl·liques. 

 

6. Ampliació de zones verdes i creació nous camins. 

Parlant amb els jardiners i el responsable de la OAM, ens van comentar que el sistema de reg                  

presenta problemes importants quant a que es van instal·lar tubs de goma més fins per a                

estalviar cost i en l'actualitat molts d'aquests estan doblegats a causa de les arrels dels arbres i                 

en mal funcionament. És per açò, que es desitja per part de la OAM modificar almenys una                 

part d'aquests tubs. De manera que en aquest cas, caldria alçar el sòl. Per açò havíem pensat                 

i parlat en altres reunions, de la possibilitat d'ajuntar parterres per a fer-los més amplis i fer un                  

altre tipus de camins. 

Què us semblaria? Uns camins més sinuosos, menys estrets, i fer menys quadriculat el parc, més                

orgànic. Tipus els de el jardí de Benicalap. 

Per açò seria important veure una mica quins camins són els més freqüentats i els menys. 

Per exemple l'àrea perimetral es mantindria, en l'actualitat és un runing. 

La creu que divideix les zones també són zones de pas. Algun altre camí? 

 

>Aportacions del grup motor: 

Es considera que l'ampliació de zones enjardinades hauria de ser en la zona botànica, amb               

nous recorreguts, més sinuosos, etc. Té bon acolliment, es parla de fer recorreguts d'aventura              

en la zona botànica, unes sendes d'aspecte més muntanyenc i amb algun banc intercalat per               

a les parelles. 



 

Les avingudes amples en creu, agraden a alguns. 

Els recorreguts que es proposa mantenir són la creu i el roserar, i refer recorreguts en la                 

botànica. 

 

6.- Pròxims esdeveniments 

Probablement la pròxima comissió de seguiment es plantege per a final de gener, encara que               

estem a l'espera de la comunicació amb la OAM.  

La presentació definitiva del projecte es vol enfocar com una jornada al parc. Creiem que               

març-abril serà un bon mes. Estem barrejant la possibilitat de fer unes jornades de plantació i                

alguna exhibició de poda en altura. 

 

7.- Torn de paraules - Avaluació contínua 

No existeixen més aportacions 

 


